
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 10-2021     
Dato: Onsdag 19. januar 2022 kl. 19.00-21.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Jørgen Sandaas Jynge, Kirsti Bull, Wenche Stueflotten,    

  Kristoffer Smith Meyer, Morten Berge  
 
  Geir Moe - styreleder LYN Ski, Erik Sjetnan – styreleder LYNs Eldre, Petter Sætherbakken –  
  styreleder LYN 1896 FK, Line Fiskarstrand Blekeli – styreleder LYN Fotball,   
  var tilstede fra sak 10-2021-01 frem til 10-2021-06. 
 

Meldt forfall: Torgeir Larsen 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
 
Dagsorden: 
 
 
10-2021-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøte 9 ble godkjent og signert. 
 
 
10-2021-02  Allianselagene – Hvordan ender økonomi 2021 
Alle allianselagene ga en oppdatering fra sine områder med status og utsikt for hvordan 2021 ender. 
Felles for alle er at 2021 også ble et merkelig og vanskelig år, med oppmykninger og nedstegninger i 
forhold til koronasituasjonen. Koronastøtten er også kraftig justert i år i forhold til i fjor hvilket 
merkes godt på økonomien. Det har vært, og vil fortsatt være fremover, utfordrende å få aktiviteter 
opp på samme nivå som de var før pandemien stengte oss ned.  
 
Særlig LF, men også 1896, er ekstra bekymret for økningen i propankostnader og hvordan dette 
påvirker baneleien. Dette er viktig å få sett nærmere på nå som 2022 skal budsjetteres. En er usikker 
på hvor store kostnader man kan bære og hvordan merkostnader på banedriften evt kan finansieres. 
Nedstenging av en eller begge banene må vurderes ganske snart. 
 
Oppdateringen(e) ble tatt til orientering. 
 
 
10-2021-03  Driften 
Morten hadde sendt ut en oppdatering til styret i forkant av møtet og styret fikk anledning til å 
spørre rundt de punktene hvor man ønsket nærmere utdypning. 
 
Styrets behandling: 
Det ble diskutert en del rundt økonomi og foreløpig prognose knyttet til de forskjellige 
avdelingsregnskapene til SFK. Både banedrift og klubbhusdrift ser ut til å være underbudsjettert slik 
at allianselagene må påregne tilleggsfaktura iht samarbeidsavtalen. Det ble også pratet litt rundt 
bemanningssituasjonen og viktigheten av at SFK må ha kontroll på medlemsregisteret. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
 
 
 



10-2021-04  Snøparken, Toppidrettssenteret og NiH 
Geir ga en oppdatering om NiH sine planer i snøparken. Det er egentlig ikke så mye nytt der. Grunnen 
til at det har vært oppe i media den siste tiden kan være fordi man nå er litt tydeligere på hvilke av 
utbyggingsplanene man vil går for. NiH har tidligere «godkjent» LYNs planer for rulleskitrase så 
utbyggingsplanene bør ikke gå på bekostning av det eller dagens bruk av snøparken. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
10-2021-05  Statusrapportering 
Styret ble oppdatert på status vedrørende renovering av KGB2, prosjekt dype brønner og 
hallutbygging på KGB4. 
 
Kommunen har prosjektansvaret for renoveringen av KGB2. Dette inkluderer undervarmeanlegget 
som LYN har det økonomiske ansvaret for. Prosjektet er nå ute på anbud og man venter på resultatet 
av dette når fristen er ute.  
 
Når det gjelder dype brønner så planlegges det en befaring på Kringsjå en av de nærmeste ukene 
hvor også brønnbore har mulighet til å være med. Det er aktuelt å invitere NiH og/eller SiO med i 
prosjektet, både av hensyn til plassering og mulige kostnadsbesparelser. 
 
Når det gjelder hall på KGB4 venter man nå på tidspunkt for forhåndskonferanse med plan&bygg. 
Der er det for tiden 65 dagers ventetid. 
 
I tillegg ble det gitt oppdatering om at SiO nå har fått rammetillatelse og indikert fremdriftsplan for 
deres utbyggingsprosjekt. Dette inkluderer liten aktivitet på vårparten, og gode 
nabomøter/informasjonsmøter fremover i prosessen. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
10-2021-06 Ressursbehov i LYN-alliansen 
Morten hadde sendt ut et notat i forkant av møtet som dannet grunnlag for videre diskusjon. 
Notatet har som hovedhensikt å se på og diskutere på ressurser alliansen har behov for i sin daglige 
drift litt uavhengig av hva man har økonomi til å gjennomføre idag. Samtidig er det viktig å fokusere 
på hva man uansett må ha på plass ganske snart. 
 
Styrets behandling: 
Notatet er godt utgangspunkt for videre diskusjon. Like viktig som å diskutere ressurser man har 
behov for er det å tydeliggjøre hvilken stillingsbrøk man har behov for. SFK har et stort ansvar for å 
være kostnadseffektiv slik at ikke allianselagene blir påført unødvendige kostnader.  
 
En kostnadsøkning er man nå uansett nødt til å regne med siden man må få på plass en person som 
kan ta ansvar for medlemsregisteret. Jørn har nå bedt om avløsning etter tolv år med oppfølgingen 
av dette. Er dette en ressurs som samtidig kan utføre andre oppgaver for allianselagene? Dette er 
ihvertfall en ressurs som må ligge i SFK og bør starte i deltidsengasjement for ikke å pådra seg for 
store kostnader. Dette kan kanskje være aktuelt for en student ved siden av studier eller eldre 
person som ønsker å trappe ned mot pensjonisttilværelsen. 
 
Det ble også diskutert godt rundt muligheten for å få på plass en driftstekniker/vaktmester på heltid. 
Dagens oppfølging og behov løses i veldig stor grad av daglig leder i SFK i tillegg til andre 
medarbeidere tilknyttet i deltidsstillinger, på timebasis. Antall små og store daglige oppgaver på 
klubbhus og anlegg krever en aktiv og tilstedeværende person. Så lenge dette tilligger daglig leder i 
SFK trekker det fokuset vekk fra annen viktig oppfølging og utvikling av klubbhus og anlegget. 
 



Det mange viktige oppgaver som skal følges opp i SFK i tiden fremover som Hallprosjekt, 
rehabilitering av KGB2, SiO-utbygging og prosjektet med dype brønner. Samtidig må man holde 
streng kontroll på kostnadssiden. 
 
Utover ovennevnte behov for menneskelige ressurser er det et sterkt behov for flere kontorplasser 
og møterom i tilknytning til klubbhuset. Dette har tidligere blitt utsatt fordi allianselagene ikke har 
økonomi til å øke sine kostnader med høyere leie. Et spørsmål er derfor å man kan se på om det er 
ombygging- eller påbyggingsmuligheter som kan gjennomføres med minimal belastning på resultat.  
 
Vedtak 1: SFK må styrke sin virksomhet med en administrativ medarbeider som skal ha hovedfokus 
på medlemsregister og fakturering. Stillingen finansieres av medlemskontingent. 
 
Vedtak 2: SFK skal søke å få på plass en heltidsstilling som driftstekniker/vaktmester som skal fordele 
sin arbeidstid på klubbhus og banedrift. Stillingen skal ikke øke budsjettrammen fra tidligere år, men 
primært løses ved omfordeling av arbeidsressurser. Dette vurderes og synliggjøres i budsjett for 2022. 
 
Vedtak 3: SFK skal undersøke om ombygging til kontor og møterom kan balanseføres og på den 
måten ikke bil belaste resultatet til klubbhuset. 
 
 
10-2021-07 Organisatoriske forhold i LYN-alliansen 
Morten hadde sendt ut et notat i forkant av møtet som dannet grunnlag for videre diskusjon. 
Ønsket med notatet er å løfte blikket og diskutere hvordan alliansemodellen påvirker drift og 
avgjørelser i hverdagen og på lengre sikt. Kan man gjøre grep som skaper større tydelighet og 
forutsigbarhet om ansvar og forpliktelser hos hver av partene i alliansen? 
 
Styrets behandling: 
Det er mange forhold som bestemmer retningslinjer og rammer for en idrettsallianse slik som LYN er. 
Idrettens lover er en av disse som setter tydelig rammer. Hvis noe ikke er tydelig nok kan det hende 
det er mer fornuftig å tydeliggjøre eksisterende rammer og avtaler fremfor å endre på strukturen. 
SFK ansvar, drift og utvikling av klubbhus og anlegget, er styrets hovedoppgave å ivareta. Dette har 
også vært tema tidligere hvilket bl.a resulterte i at «Samarbeidsavtalen» ble revidert i 2020. Det vil 
derfor være mer hensiktsmessig å se på innholdet i samarbeidsavtalen og hva man ble enige om der 
fremfor å skulle gå ut nye tilsvarende prosesser. Det kan være fornuftig at man gjennomgår denne på 
ledernivå i alliansen slik at alle parter er inneforstått med hva den betyr for samarbeidet. Man vil da 
heller tenke opplysning og etterlevelse fremfor nye endringer. 
 
Vedtak: Benedikte tar initiativ til et møte med styrelederne i allianselagene for å tydeliggjøre SFK sin 
rolle i alliansen og hvilket ansvarsområder daglig leder i SFK har på anlegget.  
 
 
10-2021-08 Arbeidsfordeling årsberetning 2021 
Benedikte har laget et forslag som lå med innkallingen som vedlegg. 
 
Vedtak: Arbeidsfordeling årsberetning ble vedtatt som foreslått. Alle har frist til 4. februar med sine 
bidrag og oversender til Benedikte som sammenstiller sammen med Morten. 
 
 
10-2021-09 Eventuelt 
Det var ingen saker under eventuelt 
 
 
 
 
 



Møtet ble avsluttet kl 22.10 
 
 
 
 
 
Godkjent: 
 
   __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                     Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
           Jørgen Sandaas Jynge        Wenche Stueflotten                  Kristoffer Smith Meyer     
 
 
__________________________          Sett:  _________________________           

  Morten Berge                                            Torgeir Larsen   
                              

 

         


